
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Nr1/2006  w dniu  18. 01. 2006

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 18.30

L.p Imię i nazwisko Podpis
1. Jacek Brzostowski    -

Przewodniczący Komisji
Obecny

2. Edmund Knapski     -
Wiceprzewodniczący Komisji

Obecny

3. Andrzej Słoma  - Sekretarz
Komisji

Obecny

4. Wojciech Ćwik Obecny
5. Marceli Marzyński Obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ____________________________

2. ______________________________

3. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Jerzy Mianowski – dyrektor SOSW
2. Jarosław Owczarzak – kierownik Internatu SOSW
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3.      Warunki funkcjonowania Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w
Wągrowcu w 2006 roku i latach następnych oraz  jego baza dydaktyczno-wychowawcza.

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.
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W posiedzeniu ( wspólnie z Komisją Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy)
uczestniczyli także: Starosta Józef Sulikowski, wicestarosta Michał Piechocki, Dyrektor SOSW
Jerzy Mianowski, kierownik Internatu Jarosław Owczarzak oraz kadra nauczycielska, a także
członkowie Rady Rodziców przy SOSW. Uczestniczył też Przewodniczący Rady Powiatu.

Warunki panujące w obiektach (internat i szkoła) przedstawił Komisji dyr. Jerzy Mianowski.
Komisja zwiedziła obiekty, zapoznając się naocznie z warunkami, w jakich uczą się i przebywają
uczniowie (podopieczni Ośrodka). Przedłożono Komisji stanowisko Rady Pedagogicznej, Opinię
Rodziców, Informację o szkole, pozyskane środki, dane ilościowe o uczniach, opis warunków
technicznych i socjalno-bytowych występujących w budynkach oraz plan rozwoju ilościowego
obejmującego lata 2004-2008. Dokumenty te stanowią załącznik do protokołu.

Dane ilościowe o uczniach przedstawiła Komisji Dyrektor Szkoły. Kadra pedagogiczna liczy
19 osób.

Głos zabrała także przewodnicząca Rady Rodziców, wypowiadając się krytycznie na temat
warunków panujących w internacie.

Dyskusję zainicjował starosta Józef Sulikowski, podkreślając, że faktycznie warunki w
szkole, a szczególnie w internacie są fatalne. Zgodnie ze strategią Powiatu, SOSW może być
przeniesiony do Bursy z chwilą pozyskania środków zewnętrznych.

Wicestarosta Michał Piechocki przedstawił sytuację finansową, w aspekcie przebudowy
(adaptacji) Bursy na SOSW.

Głos zabrała Radna Teresa Walewska przedstawiając tendencje perspektywiczne dot.
funkcjonowania tego rodzaju ośrodków. Tendencje te nie są optymistyczne, bowiem w Unii
Europejskiej odchodzi się od tego typu ośrodków, jednakże Ustawa Ministerstwa Edukacji
obecnie wskazuje na edukację w trzech kierunkach: poprzez ośrodki, szkoły integracyjne i
ogólnodostępne. Ustawę tą przedłożył dyrektor Mianowski. Przewodniczący Komisji ZPSiRP
Lech Pluciński zaproponował, aby skierować wniosek do Zarządu o jak najszybsze załatwienie
sprawy, która rozwiąże problem przeniesienia SOSW do Bursy.

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.
 5.1. Zapytania

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.3. Stanowiska  :

5.4   Wnioski

_______________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     Protokołował                                                     Przewodniczący Komisji:
        / Andrzej Słoma /                                                  /Jacek Brzostowski /

Protokół został podpisany przez protokolanta i przewodniczącego Komisji.

 


